



Transport
Canada

Transports
Canada

Certificate of Approval / Certificat d'agrément

This is to certify that / Nous certifions que

KEEWATIN AIR LP

***AS REPRESENTED BY ITS GENERAL PARTNER,
KEEWATIN AIR GP INC.***

Keewatin Air Service

Of / de

Winnipeg, MB

Approved Maintenance Organization / Organisme de maintenance agréé

418-91

is approved pursuant to CAR 573.02 for the maintenance of aeronautical products, and holds ratings in the following categories:

est autorisé en vertu du RAC 573.02 à effectuer la maintenance des produits aéronautiques, et possède des spécialités dans les catégories suivantes:

Aircraft / Aéronefs
Avionics / Avionique
Components / Composants
Instruments / Instruments
Structures / Structures

The scope of privileges applicable to each category is limited to that specified in the respective rating documents that accompany this certificate, and is conditional upon compliance with the approved procedures and limitations specified in the organization's maintenance policy manual.

L'étendue des avantages applicables à chaque catégorie se limite à ce qui est indiqué dans les documents pertinents aux spécialités qui accompagnent le présent certificat; et est conditionnelle au respect des procédures et des limites agréés énoncées dans le manuel de politiques de maintenance de l'organisme.